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Képviselőcsoport a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen megoldást tervez a drámaian alacsony fizetések megemelésére?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Takács Albert igazságügyi és
rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szocialista kormányzat választási ígéretei között szerepelt, hogy a kor színvonalán működő
rendőrséget teremtenek, kiemelt béremelést nyújtanak a rendőröknek .

Azonban nyilvánvalóvá vált, hogy a kormány az elmúlt években semmit sem tett - az
elbocsátásokon kívül - a rendőrök élet- és munkakörülményeinek javítása érdekében . A
fizetés drámaian alacsony, a havi kézhez kapott 70-80 ezer forintból nem tervezhetnek jövőt a
fiatal rendőrök sem. Mindenki számára nyilvánvaló, hogy a katasztrofális anyagi helyzet a
Rendőrség munkájának színvonalára is hatással van . A pénzhiány eddig is rontotta a szakmai
munka színvonalát, ám még rosszabb helyzetbe kerülhet a Rendőrség .

Kérdezem Miniszter úrtól :

Hogyan változtak az illetmények állománykategóriák szerint 1990 . január 1-től
2007. június 1-ig?
A hivatásos rendőri állomány kedvezményeinek, juttatásainak alakulása, esetleges
változása 1990 . január 1-től 2007 . június 1-ig?
Mire számíthatnak a hivatásos dolgozók, milyen mértékben emelkedik
illetményalapjuk az elkövetkezendő időszakban?

Kérem, adjon pontos, számokkal alátámasztott választ a fenti problémákra!

Budapest, 2007 . június 25 .
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